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Organic Product Profiles 

有機產品原料明細表 (A版) 

Applicant/company name 申請人∕經營體： Date 日期： product name for certification 有機產品名稱： 

% organic ingredients 有機原料的百分比： 

_______________% 

Daily processing capacity 每日產能： 

 

Check which labeling category this product meets. Attach samples of labels for all products on this Organic Product Profile. 
勾選此產品之標示類別，附上此原料明細表中所有產品之標示圖樣 

 “100% organic”「100%有機」  “organic”「有機 」  “made with organic (ingredients or food group(s))「使用有機（特定原料或食物群）」  organic in conversion 有機轉型期  

Product Composition 產品成份： 

 Complete the information for all ingredients contained in this product. Although water and salt are not considered when determining the percentage, include information about these 

ingredients. Attach technical data sheet from the supplier(s) for each ingredient. If suppliers of ingredients change during the year, new technical data sheets must be provided. 請
填入本產品所使用的所有有機原料之資料，雖然在計算百分比時不包含外加水與鹽，但在本表中仍須將水與鹽填入。請附上相關原料之規格/檢驗報告。如果更換供應商，則須提出新
供應商的原料相關規格/檢驗報告。 

 Please list the raw materials according to the percentage from high to low. For products labeled as "100% organic' and "organic", handlers must not use organic and nonorganic 

forms in the same ingredients. 原料請依用量由高至低排序，標示為「100%有機」及「有機」的產品，其同一成分不可同時混用有機和非有機來源。 

 The % of organic ingredients is calculated by dividing the total net weight or fluid volume (excluding salt and water) of combined organic ingredients by the total weight or fluid 

volume of ingredients (excluding salt and water). 有機原料百分比的計算法：用所有有機原料的總淨重或體積﹙不包含外加水和鹽﹚除以原料﹙不包含外加水和鹽﹚的總重或體積。 

 若使用非有機原料（除蜂蜜、維生素、微生物及法規允許之食品添加物和加工助劑外）請填寫「使用非有機原料審查申請表」。（For Taiwan standard only,台灣標準適用） 

Ingredients 
(including additives) 
原料名稱(含添加物) 

Composition of 
ingredients (if 

single 
component, no 
need to fill in)  
原料組成分

(若為單一成

分可免填) 

Is organic ingredient been 
certified，please( ) 

如為有機原料是否經驗證 
Origin 
原產地 

Producer 
製造商 

Importer 
進口商 

Certifying 
agent 
驗證機構 

Is ingredient on the list 
of : ( ) 
原料是否符合下列標

準，請勾選 ( ) 

Check if obtain 
documentation that the 
nonorganic agricultural 
ingredient was not 
commercially available in 
organic form. 
非有機原料是否有「有機原

料無法取得」之文件 

% of all 
ingredient 
該成分在所有

原料中的百分比 Taiwan 

台灣 
NOP 

美國 

EU 

歐盟 

NOP 
205.605 
205.606 

EC 
889/2008 

             

             

             

             

             

 Are non-organic ingredients produced using exclusion methods (GMOs), sewage or ionizing radiation?    yes 是   no 否. 

非有機成分生產是否使用排除方法（GMOs），污水或電離輻射？If yes，please identify the ingredients.  如「是」，請列出該原料。 

 If using processing aids, please fill out processing aid form. 若有使用加工助劑，請填加工助劑表單。 
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Processing aid form 

加工助劑表 (A版) 

Processing Aids：Provide complete information about all processing aids used in the manufacture of this product. 

加工助劑：請提供所有用於生產本產品的加工助劑之完整資料 

Processing aid 

加工助劑 

Check if processing aid is 
certified 100% organic 

加 工 助 劑 經 驗 證 為 

100% 有機者，請勾選() 

If nonorganic, check if 
processing aid is  allowed by 
the applied organic standard ? 

非有機加工助劑是否為 

所申請的有機標準所允用，請勾

選  () 

supplier 

供應商 

certifying agent 

驗證單位 

     

     

     

     

     

     

 


